



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303379555		14, 18, 25	26-06-2015	YUGENGAISHA KOOKS (Kooks Co., Ltd.) 1-13-4 Aobadai, Meguro-ku, Tokyo 1530042, JAPAN	CLT Patent & Trademark (H.K.) Ltd. Unit 09, 34/F., Office Tower, Convention Plaza, No. 1 Harbour Road, Wanchai, HONG KONG
303435723		9, 16, 21, 25, 41	28-08-2015	唯晶數位娛樂股份 有限公司 台灣 臺北市中正 區延平南路 189 號 5 樓	長青知識產權事務所有限公司 香港 九龍旺角登打士街 56 號 栢裕商業中心 22 樓 1 室
303489193	(A)  (B) 	5	25-09-2015	Millennium Pharmaceuticals, Inc. 40 Landsdowne Street, Cambridge, Massachusetts, 02139, UNITED STATES	SIT FUNG KWONG & SHUM 9/F, York House, The Landmark, 15 Queen's Road Central, HONG KONG